

Chile Prayer Newsletter (week of 11/3 -9, 2024)

1. Pray for the health of the Chilean Chinese church, Pastor Shiuhua and Mrs. Yuyu. Because of many recent responsibilities for the church ministry, family and home business, Pastor Shiuhua has been under more stress and often feel unwell lately. Please pray for God's mercy and healing, so Pastor Shiuhua can continue to serve Him through His grace.
2. Pray for the spiritual growth of the brothers and sisters. Ask the Lord to lead the brothers and sisters to establish a strong and correct foundation for their faith in Christ, especially for those who have walked away from the faith for various reasons. Ask the Holy Spirit to work and guide them back to God and His family. May the Lord light the fire in their hearts to see the need of God's kingdom. May God touch their heart to be God's vessels and to serve Him enthusiastically!
3. Pray for the health of the two children siblings, Jiayin and Jiale. They both have very poor immune systems. They get sick often and it lasts for a long time each occurrence. May the Lord bless and have mercy on these two children, strengthen them physically, emotionally and spiritually.
4. Pray for our next generation. Ask the Lord to lead us and give them a kind, humble, obedient and teachable heart. Ask the Lord to provide suitable youth counselors and children's Sunday school teachers to help our youth ministry and children ministry this year. Pray that God himself equip our children to be the next generation of soldiers for the Gospel.
5. Ask the Lord to lead the development of the couples' fellowship ministry in our church, lead each of our couples to establish a beautiful relationship with God, and let each of our families be built in the love of the Lord! Pray for the morning prayer meeting and Bible study group on Thursday and for the Sunday service. Pray for our church's in person Bible study class at the New Century Restaurant, and ask God to lead every Bible study.
6. We continue to plan and prepare for our annual youth retreat in January. Please lift up our church staffs and guest speakers in God's hands. May God protect them and provide for what they need to prepare

為智利教會禱告 (week of 11/3 -9, 2024)

- 1- 為智利華人教會的領袖少華傳道和玉瑜師母服事和健康禱告；特別為傳道的身體禱告，因為最近工作，學習以及照顧家庭等等的事情讓傳道壓力加重，以至於他再次感覺到身體不適，求主憐憫醫治你的好僕人，讓他有好的身體繼續為主作工，求主為他加添力量與信心，繼續為主作戰！
- 2- 為弟兄姊妹靈命成長禱告，求主帶領弟兄姊妹，讓他們在信仰上打好根基，特別是遠離神的弟兄姊妹，求聖靈動工，讓他們回轉向神，重回基督大家庭，也求主火熱弟兄姊妹的心，讓他們看見神國的需要，來為神熱心擺上，做神合用的器皿！
- 3- 為小佳音和小佳樂的身體禱告，因為他們姐弟兩的身體抵抗力非常差，感冒發燒持續發生，求主賜福憐憫這兩個小朋友，把他們時刻隱藏在你的翅膀蔭下，賜給他們健康的身體，保守看顧他們成長的腳步，讓他們有一個無憂無慮的快樂童年。
- 4- 為我們的下一代禱告，求主帶領，賜給他們安靜順服受教的心；求主帶領我們今年有合適的青少年導師和兒童主日學老師來幫助我們的青少年事工和兒童事工的開展，帶領我們的下一代更認識主，成為下一代基督的精兵
- 5- 求主帶領我們教會夫婦團契工作的開展，帶領我們每一對夫婦和神建立美好的關係，讓我們每一個家庭都建立在主的愛裡面！為星期四的早禱會和查經小組代禱以及星期天主日聚會代禱。為我們教會在新世紀酒樓的實體查經班禱告，求神帶領每一次的查經。
- 6- 我們將繼續規劃和準備一月份的年度青年營。求神保護我們的同工和講員。